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Miljö- och hälsoskyddsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 
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 Tid Tisdagen den 20 november 2018 kl. 17.00 – 17.25 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Torsdagen den 29 november 2018 

  

 

Katarina Luhr Emilia Bjuggren 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Katarina Luhr (MP) ordföranden  

Emilia Bjuggren (S) vice ordföranden  

 

Lars Jilmstad (M) 

Christoffer Järkeborn (M) 

Torbjörn Erbe (M) 

Helena Ljungberg (M) 

Hampus Rubaszkin (MP) 

Jonas Naddebo (C) 

Måns Lönnroth (S) 

Jonas Svanfeldt (S) 

Rikard Warlenius (V) 

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Sabine Pettersson (L) för Joar Forssell (L) 

Annika Ödebrink (S) för Maria Östberg Svanelind (S) 

 

 
Ersättare: 

John Myhrman (M) 

Anders Sätterberg (M) 

Hanna Begler (MP)  

Linnéa Joandi (MP) 

Ulrika Hoff (KD) §§ 9-22 

Fredrik Pettersson (S) 

Jakob Sahlin (S) 

Linda Agetoft (S) 

Mia Lundquist (V) 

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Monika Gerdhem, Åse 

Geschwind, Gustaf Landahl, Daniel Persson, Emily Tjäder, Malin 

Täppefur och personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-19 samt 

borgarrådssekreteraren Albin Arleskär. 
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 § 10 
Utredning - Nya strandbad 
Dnr 2018-3538 
 
Beslut 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt förslag från 

ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Lars Jilmstad m.fl. (M), 

Sabine Pettersson (L) och Jonas Naddebo (C): 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att delvis godkänna 

 förvaltningens utredning om nya strandbad. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att uppdra 

 förvaltningen att under nästa år (2019) fortsätta provtagning 

 av platser aktuella för strandbad. 

 

3 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att i övrigt anföra 

 följande: 

 

Vi välkomnar att arbetet som beslutades om i budget 2018 har 

resulterat i att vi fått en genomgång av platser som är aktuella 

och kan vara aktuella i framtiden. Vi ser detta arbete som ett 

första steg på vägen till en faktisk handlingsplan. I budget 

2019 ligger arbetet kvar att ta fram en handlingsplan och i det 

inkluderas även bastuflottar. Här ser vi även möjlighet att 

undersöka platser där vattennära bastu med möjlighet för 

dopp från stege. Staden växer och vi vill bygga en stad med 

hög livskvalitet. Vi anser att vi inte nyttjar stadens närhet till 

vatten i tillräckligt hög grad och vi vill tillgängliggöra vattnet 

för stockholmarna.  

 

Därför tycker vi att provtagningen behöver fortsätta nästa år 

för att möjliggöra badplatserna som föreslås. Vi 

uppmärksammar även förvaltningen på att arbetet ska 

resultera i en handlingsplan för ytterligare strandbad på sikt. 

 
Handlingar i ärendet 
Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 5 november 2018. 

Miljöförvaltningen föreslår: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

förvaltningens redovisning. 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att överlämna 

miljöförvaltningens redovisning till berörda 

stadsdelsnämnder, idrottsnämnden och 

exploateringsnämnden. 
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Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Lars Jilmstad m.fl. 

 (M), Sabine Pettersson (L) och Jonas Naddebo (C) föreslår 

 (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. (S) och Rikard 

 Warlenius (V) föreslår att nämnden beslutar enligt kontorets 

 förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Katarina Luhr (MP) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Katarina 

Luhr m.fl. (MP), Lars Jilmstad m.fl. (M), Sabine Pettersson (L) och 

Jonas Naddebo (C). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. (S) och Rikard Warlenius 

(V) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till förvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. 

(S) enligt följande: 

 

Vi välkomnar förvaltningens utredning i enligt med budget 

2018 om lämpliga platser för nya strandbad. Den gånga 

sommarens värmebölja väckte oro och eftertanke kring 

klimatförändringarnas effekter. Men stockholmarnas badlust 

påvisade också behovet av nya strandbad. Stockholm är en 

badvänlig stad som kan bli ännu bättre och utredningen – som 

tagits fram i gott samarbete med berörda stadsdelsnämnder – 

visar stockholmarnas önskan om fler badvänliga platser. Vi 

ser därför fram emot att staden går vidare med de tre nya 

officiella strandbad som miljöförvaltningen bedömer som 

lämpliga. Således ökar antalet officiella strandbad i staden 

med cirka 10 procent, vilket är mycket glädjande. Samtidigt 

känner vi oro över de höga halterna av både bakterier och 

tungmetaller som uppmätts i Årstaviken vid Årstadal. Den 

åtgärdsrapport som Stockholm Vatten och Avfall tagit fram är 

därför angelägen och vi ser fram emot att ta del av en 

presentation inom en snar framtid. Det är viktigt att staden tar 

ansvar för och arbetar aktivt för att minska föroreningarna i 

Årstaviken. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Rikard Warlenius (V) enligt följande: 

 

Vi välkomnar att Stockholm får nya strandbad och gläds även 
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åt medborgarförslaget om att bygga ett kallbadhus, något som 

även Vänsterpartiet har föreslagit. Vi tror att ett kallbadhus 

skulle kunna fungera som ersättning för många av dem som 

saknar Liljeholmsbadet och Storkyrkobadet, eller som allmänt 

älskar att basta och bada kallt och även kunna fika eller äta en 

bit i anslutning därtill. Kostnaden borde kunna hållas rimlig 

eftersom ingen bassäng behöver anläggas och underhållas. Vi 

uppmanar därför förvaltningen att undersöka frågan vidare 

och även utreda en lämplig lokalisering. Utredningen bör 

tänka vidare än Reimersholme och inte heller utesluta 

placering utanför tullarna. 

 
Ersättaryttrande 

Ulrika Hoff (KD) instämmer i beslut från ordföranden Katarina 

Luhr m.fl. (MP), Lars Jilmstad m.fl. (M), Sabine Pettersson (L) och 

Jonas Naddebo (C). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 


